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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μία από τα ίδια στην Υγεία
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2189.85
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ
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Μία από τα ίδια στην Υγεία
Οι συναντήσεις των υγειονομικών με Χρυσοχοΐδη, Πετραλιά δεν απέφεραν αποτέλεσμα, καθώς δεν δεσμεύτηκαν 
για γενναίες αλλαγές στο Εθνικό Σύστημα Υγείας

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Η
 κινητοποίηση που 
πραγματοποιήθηκε την 
Τετάρτη από την Πα
νελλήνια Ομοσπονδία 

Εργαζομένων Δημόσιων Νοσο
κομείων (ΠΟΕΔΗΝ) και οι συνα

ντήσεις που ακολούθησαν με τον 
Μιχάλη Χρυσοχοΐδη και τον υφυ
πουργό Οικονομικών Θάνο Πε- 
τραλιά ήταν μια πρώτης τάξεως 
ευκαιρία για τους υγειονομικούς 
να θέσουν όλα τα θέματα που απα
σχολούν τον κλάδο τους. Ωστόσο, 
οι απαντήσεις που έλαβαν μάλλον 
δεν τους ικανοποίησαν, καθώς 
δεν προβλεπονται δραματικές 
βελτιώσεις στο ΕΣΥ.

Επιμένουν για ίο ΕΚΑΒ
Η ΠΟΕΔΗΝ έθεσε στις συζητή

σεις τα αιτήματα που έβαζε και στην 
κινητοποίηση: χρηματοδότηση, 
προσλήψεις, μονιμοποίηση συμβα- 
σΐούχων, ιδιωτικοποίηση στην 
Υγεία, επιστροφή εργολάβων και 
απολύσεις συμβασιούχων ορισμέ
νου χρόνου, νομοθετική ρύθμιση 
για νέες Συμβάσεις Ορισμένου 
Χρόνου (ΣΟΧ) στα νοσοκομεία, 
αύξηση μισθών, ωρομισθίου, διόρ
θωση αδικιών στο επίδομα επικίν

δυνης και ανθυγιεινής εργασίας, 
απόσυρση της ΠΝΠ για τις διακο
μιδές από πυροσβέστες, ένστολους, 
ΟΤΑ και πόσης φύσεως προσωπι
κό των Κέντρων Υγείας, Βαρέα και 
Ανθυγιεινά Επαγγέλματα (ΒΑΕ), 
κατάργηση προληπτικών rapid test 
στους ανεμβολίαστους κ.λπ.

Αρχικά, ο Μιχάλης Χρυσο- 
χοΐδπς ξεκαθάρισε ότι η κυβέρνη
ση δεν προτίθεται να προχωρήσει 
σε ιδιωτικοποιήσεις καί μετατροπή 
ίων νοσοκομείων σε Νομικά Πρό
σωπα Ιδιωτικού Δικαίου (ΝΠΙΔ). 
Ωστόσο αυτό έρχεται σε αντίθεση 
με όσα έχει εξαγγείλει στο πρόσφα
το παρελθόν ο Θάνος Πλεύρης και 
υπάρχουν στην κρυφή ατζέντα της 
Νέας Δημοκρατίας. Παράλληλα, 
επέμείνε στην εφαρμογή της Πρά
ξης Νομοθετικού Περιεχομένου 
για τη συμμετοχή των πυροσβε
στών, των ένστολων και ίου πόσης 
φύσεως προσωπικού ίων Κέντρων 
Υγείας στα κλιμάκια του ΕΚΑΒ.

Καμία δέσμευση για 
συμβασιούχους

Ακολούθησε πορεία στο Γενικό 
Λογιστήριο ίου Κράτους, όπου 
πραγματοποιήθηκε συνάντηση με 
τον Θάνο Πετραλιά. Στο τραπέζι 
των συζητήσεων βρέθηκε η αύξη
ση των δημόσιων δαπανών για

την Υγεία από το 5% του ΑΕΠ στο 
7,5% που είναι ο ευρωπαϊκός μέ
σος όρος, αλλά ο εκπρόσωπος της 
κυβέρνησης είπε ότι «δεν θα φτά
σουμε αυτό το ποσοστό». Επίσης, 
σχετικά με το μισθολόγιο δεν άφη
σε περιθώριο μίσθολογικής προα
γωγής των Υ.Ε., Δ.Ε. ανά διετία 
λόγω δημοσιονομικού κόστους.

Άφησε ανοιχτό μόνο το ζήτημα 
της αύξησης του ωρομισθίου, το 
οποίο θα ξανασυζπτηθεί,

Για τη μονιμοποίηση των συμβα
σιούχων είπε ότι πρόθεση της κυ
βέρνησης είναι η ανανέωση των 
συμβάσεων έως την απορρόφησή 
τους σε διαγωνισμούς μόνιμου 
προσωπικού και πως θα εγγράφει

σχετικό κονδύλι στον επόμενο προ
ϋπολογισμό για την ανανέωση των 
συμβάσεων. Επομένως, παραμέ
νουν σε καθεστώς ομηρίας και ανα
σφάλειας. Επανέλαβε τη δέσμευση 
της κυβέρνησης, την οποία ανέλα
βε και ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
χθες στο υπουργείο Εσωτερικών, 
ότι θα προσληφθούν 10.000 υπάλ-

Ενοποιούν Κέντρα Υγείας και δημοτικά ιατρεία

ΟΙ ΠΡΩΤΕΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΕΣ που
θα αναλάβει π νέα κυβέρνηση Μητσοτάκη 
στον χώρο της Υγείας θα αφορούν 
την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας (ΠΦΥ). 
Σύμφωνα με το ygeiamou.gr, βρίσκεται 
σε εξέλιξη μια διαδικασία ενοποίησης των δομών 
ΠΦΥ. Στόχος είναι να δημιουργηθεί ένα ενιαίο 
δίκτυο υπηρεσιών που βρίσκονται διάσπαριες 
σε δήμους, περιφέρειες και στο ΕΣΥ, 
όπως είναι τα δημοτικά ιατρεία, τα Κέντρα Υγείας, 
τα περιφερειακά ιατρεία. Το δίκτυο θα έχει κοινή 
διοίκηση και αποκεντρωμένη επιχειρησιακή 
ικανότητα. Πρότυπο για ίο συγκεκριμένο 
σχέδιο είναι τα επιτυχημένα συστήματα 
σε Καναδά, Αυστραλία και Νέα Ζηλανδία.

Σημειώνεται ότι αντίστοιχο σχέδιο είχε 
επιχειρπθεί να εφαρμοστεί πριν περίπου δύο

δεκαετίες, αλλά απορρίφθηκε από πολλούς 
δημάρχους και δεν έγινε ποτέ. 0 λόγος;
Γιατί τα βάρος της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας θα έφευγε από το υπουργείο 
και θα μεταφερόταν στους δήμους χωρίς, 
όμως,την αντίστοιχη χρηματοδότηση.
Άρατο επιτυχημένο μοντέλο σε κράτη του 
εξωτερικού δεν λέει από μόνο του κάτι.
Πρέπει αυτό το σχέδιο να μπορεί να εφαρμοστεί 
αε όλη του την έκταση. Σκεπτόμενσι τις πολιτικές 
Μητσοτάκη και την κραυγή αγωνίας 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης για χρηματοδότηση, 
μάλλον αυτό το πλάνο είναι καταδικασμένο 
νααποτύχει και να απαξιώσει ακόμα 
περισσότερο την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας.

Ανι. Ραυτ,
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1  Μία από τα ίδια στην Υγεία
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-07-2023

λ ήλοι. Δεν ξεκαθάρισε, όμως, αν θα 
ληφθούν μέτρα προς αποφυγή της 
ανακύκλωσης του προσωπικού.

Πάχους εργολάβους εξηγήθηκε 
από τους υγειονομικούς ότι στοιχί
ζουν πολύ περισσότερο από τους 
συμβασιούχους εργαζόμενους και 
προσφέρουν συνθήκες εργασια
κού μεσαίωνα, αλλά η πολιτική 
ηγεσία υποστήριξε ότι υπολογίζε
ται το δημοσιονομικό κόστος.

Τέλος, για την ένταξη στα ΒΑΕ 
έγινε σαφές πως δεν είναι στις προ
τεραιότητες της κυβέρνησης, ενώ 
για την ΚΥΑ που θα καθορίζει το 
επίδομα επικίνδυνης και ανθυγιει
νής εργασίας στις προνοιακές μο
νάδες σειρά έχουν δύο άλλα 
υπουργεία και αμέσως μετά το 
υπουργείο όπου ανήκουν οι προ- 
νοιακές μονάδες.

Το επόμενο ραντεβού
Το επόμενο διάστημα θα συνε

δριάσουν τα όργανα της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ για τις απαντήσεις που έλα
βαν. Οι υγειονομικοί προσανατο
λίζονται σε νέα πανελλαδική κινη
τοποίηση την παραμονή των 
εγκαινίων της ΔΕΘ, με συγκέ
ντρωση στις 8.30 π.μ. στο Ιππο- 
κράτειο Νοσοκομείο Θεσσαλονί
κης και πορεία στο υπουργείο Μα- 
κεδονίας-Θράκης.
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1  20.000 επικουρικοί του ΕΣΥ μένουν στις θέσεις τους
και το 2024

Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

389.29 cm² Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΚΑΙ ΕΡΧΟΝΤΑΙ ΑΛΛΕΣ 10.000 ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ

Παραμένουν στα νοσοκομεία 
20.000 επικουρικοί που θα 

έφευγαν στο τέλος του χρόνου
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1  20.000 επικουρικοί του ΕΣΥ μένουν στις θέσεις τους και το 2024
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-07-2023

20.000 επικουρικοί τον ΕΣΥ μένουν στις θέσεις τους και το 2024
Με ιδιαίτερη ικανοποίηση για 
tods συνδικαλιστές εκπροσώ- 
noDS των εργαζομένων στα νο
σοκομεία του ΕΣΥ oAns ms χώ- 
pas ολοκληρώθηκαν προχθές 
οι συναντήσεις, tis οποίεβ είχε 
αντιπροσωπεία ms Πανελλήνι- 
as Ομοσπονδίας Εργαζομένων 
Δημοσίων Νοσοκομείων (ΠΟ- 
ΕΔΗΝ), με επικεφαλής τον πρό
εδρο ms Ομοσπονδίας, Μιχάλη 
Γιαννάκο, με τον υπουργό Υγεί- 
as, Μιχάλη Χρυσοχοΐδη, και τον 
υφυπουργό Οικονομικών, Θάνο 
Πετραλιά.

Μία από ns ειλημμένες απο
φάσεις ms κυβέρνησης είναι στον 
Κραηκό Προϋπολογισμό για το 
2024 να εγγράφει το αναγκαίο 
κονδύλι, το οποίο θα καλύψει την 
παράταση ms θητείαβ των 20.000 
επικουρικών εργαζομένων στα 
νοσοκομεία του ΕΣΥ όλης ms 
χώρας, η θητεία των οποίων λήγει 
σταδιακά έωε ns 31 Δεκεμβρίου

2023. Πρόκειται Kupicos για νο
σηλευτές, βοηθούβ νοσηλευτών, 
παραϊατρικό προσωπικό, τραυμα- 
ηοφορεΝ κ.ά.

Αυτή την πολύ σημανπκή δια
βεβαίωση παρείχε ο Θάνοε Πε- 
τραλιάε οπήν ανηπροσωπεία ms 
ΠΟΕΔΗΝ, στο πλαίσιο ms πα
νελλαδικής απεργιακήβ κινητο- 
noinons, mv οποία διοργάνωσε 
προχθές η ΠΟΕΔΗΝ.

Μάλιστα, απαντώντας σε ερω
τήματα των εκπροσώπων ms ΠΟ
ΕΔΗΝ, ο Θάνος Πετραλιάς άφη
σε επίσης ανοιχτό το ενδεχόμενο 
να υπάρΕουν διά ms νομοθεη- 
κήβ οδού πρόσθετα οικονομι
κά κίνητρα για τουβ γιατρούβ και 
τους εργαζόμενους, οι οποίοι θα 
αποδέχονται να προσέλθουν για 
υπηρεσία σε δομές Υγείας νη- 
σιωηκών και απομακρυσμένων 
περιοχών ms χώρας pas.

Πρόκειται για ns περιοχές 
εκείνες όπου καταλήγουν σχε

δόν πάντα άγονες οι σχεηκές προ- 
κηρύΕειβ για πρόσληψη υγειο
νομικού προσωπικού όλων των 
ειδικοτήτων. Νωρίτερα προχθές, 
η ανηπροσωπεία ms ΠΟΕΔΗΝ 
συνάντησε τον νέο υπουργό Υγεί- 
as, Μιχάλη Χρυσοχοΐδη, στο

Εμει'5 δωρίζουμε

1.000.000ε

Εσύ απσψασίζεΐΞ
πού Baca
μπιράπΕΙΞ

υπουργείο Υγείας. Ο Μιχάλης 
Χρυσοχοΐδης, σύμφωνα με πολύ 
καλά πληροφορημένες πηγές ms 
«Α», διαβεβαίωσε τουβ συνδι- 
καλισηκούβ εκπροσώπους των 
εργαζομένων στο ΕΣΥ όη μία 
από ns κύριες προτεραιότητέβ 
του είναι η ενίσχυση του δημόσι
ου συστήματος Υγείας ms χώρας 
pas με προσωπικό όλων των ει
δικοτήτων, ενώ ο ίδιοβ ανέφερε 
επίσηβ όη δεν είναι ons προθέ
σεις του να προχωρήσει am με
τατροπή του νομικού καθεστώτος 
των νοσοκομείων του ΕΣΥ ms 
χώρας pas σε Νομικά Πρόσωπα 
Ιδιωηκού Δικαίου.

Τέλος, ο Μυτάληβ Χρυσοχο- 
ΐδηε σημείωσε, μεταΕύ άλλων, 
στην ανηπροσωπεία ms ΠΟΕ
ΔΗΝ όη άμεση θα είναι η νο
μοθέτηση των αλλαγών ons 
επτά Υγειονομικές Περιφέρει
ες (ΥΠΕ) ms xcbpas pas, με mv 
mo βασική αλλαγή να είναι η αύ-

Εηση των ΥΠΕ από επτά σε δεκα
τρείς, προκειμένου τα γεωγραφι
κά όρια των αρμοδιοτήτων κάθε 
ΥΠΕ να συμπίπτουν με εκείνα 
των διοικηηκών περιφερειών ms 
χώρας pas.

Σε δηλώσεις του στην «Α» ο 
Μιχάλης Γιαννάκος τονίζει χα- 
ρακτηρισπκά όη οι προχθεσινές 
συναντήσει ms ΠΟΕΔΗΝ με 
τον Μιχάλη Χρυσοχοΐδη και τον 
Θάνο Πετραλιά πραγματοποιή
θηκαν «σε ένα πραγμαηκά δια- 
φορεηκό και πιο θεπκό κλίμα για 
ns θέσειβ, ns προτάσεις και ns 
παρατηρήσεις ms Ομοσπονδίας. 
Η θεπκή έκβαση των χθεσινών 
συναντήσεών pas διαμορφώνει 
μία νέα κατάσταση για τα αιτήμα
τα των εργαζομένων στα δημόσια 
νοσοκομεία, αλλά, σε κάθε περί
πτωση, όλα θα κριθούν στην πρά- 
Εη και εκ του αποτελέσματος».

Βασίλης Βενιζέλος
ven.ygeia@gmail.com
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1  Τι κοστίζουν οι εργολάβοι
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

85.34 cm² Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Τι κοστίζουν 
οι εργολάβοι
Προβληματισμό προκα- 
λεΐ ήδη στην κυβέρνηση 
η διαπίστωση που κατέ
θεσε προχθέε η αντιπρο
σωπεία ms ΠΟΕΔΗΝ 
σιον υφυπουργό Οικονο
μικών, Θάνο Πετραλιά, 
σύμφωνα με την οποία 
το ετήσιο kooios για την 
απασχόληση συνεργεί
ων ιδιωτών εργολάβων 
για ns υποστηρικηκέβ 
υπηρεσίες των νοσοκο
μείων του ΕΣΥ, onoos οί
ηση, φύλαΕη, ιμαησμ08 
κ,λπ., είναι υψηλότερο σε 
σχέση με mv επιλογή για 
πρόσληψη των αναγκαί
ων για αυτέδ ns υπηρεσί- 
ες εργαζομένων. Το θέμα 
έθεσε ο ίδιοεο πρόεδροβ 
ms ΠΟΕΔΗΝ, Mixa\ns 
Γιαννάκοβ, στον Θάνο 
Πετραλιά, με τον υφυ
πουργό να εμφανίζεται 
προβλημαησμένο8.
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